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    杨曙明 男，1963年3月出生，博士，研究员，博士生导师。现任中国农业科学院农
业质量标准与检测技术研究所农产品质量安全研究室主任，国家饲料质量监督检验中心

（北京）副主任，中国国际食品法典委员会兽药残留工作组成员、农业部风险评估专家

委员会委员、全国新饲料及添加剂评审委员会委员。 

       主要研究方向：畜产品中有毒有害物质检测技术；农产品产地和污染源溯源技术；
农产品中化学和微生物污染物暴露评估。 

       Dr. Shuming Yang is currently the vice director of China National Feed Quality Control 
Center, director of Agro-product Quality and Safety Research Section in IQSTAP, CAAS, 
member of CAC China experts group on veterinary drug residues. Dr. Yang has been focusing 
her research interests on methodology of evaluating quality and safety of feeds and animal 
products, veterinary drugs residues, making ELISA kids for detecting drug residues and other 
unexpected substances, cloning and expressing receptor proteins of ß-agonists as biosensor for 
building up screening multiple residue of ß-agonists, molecular detecting method for dioxin, and 
research on tracing origin of food.
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